
 

 

 1עמוד 
אתר המועצה:   089554774. פקס: 089554777. טלפון: 8533800, להבים מיקוד: 1מועצה מקומית להבים, תא דואר 

www.lehavim.muni.il   :אימיילLc@lehavim.muni.il 

 2022נובמבר  22        
גתשפ" חשוןב טז         
 9785סימוכין הנ/          

 

 10/11/2022-ב מהשהתקיי /202203מס'   תנועהפרוטוקול ועדת 
 

 
 נוכחים בוועדה : 

 חברי ועדה:

 יו"ר ועדת תנועה   יוסי ניסן   מר

 יו"ר וועדת תנועה  מ"מ   מר דוד אלוש 

 תושב היישוב   מרדכי סופרמר 

 ת תנועהחבר ועד  מר יוסי שגב 

  ת תנועהחבר ועד  מר תמיר נין ארי

 

 סגל: 

 רהט משטרת ראש משרד תנועה תחנת   דביר סויסה

   מהנדס המועצה  אבי רותם 

 רכזת הועדה )כותבת הפרוטוקול(  תמר גבאי

 

 ומבצע סבב הכרות. את הישיבהפותח  - יוסי ניסן 

 

 )מעל סדר היום( יציאה משד' תמר לכיוון יציאות  היישוב דרך הסובה המרכזית  –1 סעיף

 כיכר הכניסה. שמאלי מכיוון שד' תמר לכיווןישנה תופעה בה רוב הנהגים נוסעים בנתיב ה

 .  וליציאה הראשית 6לפונים ליציאה לכביש  בטיחותית  מצב זה מהווה סכנה

   סימון חץ ימינה לאחר מעבר חצייה וסימון נוסף לפני הצומת.   החלטת הועדה: 

 

  10חניית נכה כוכית  בחינת סימון  -2סעיף 

גרים בנכס שבנדון לסימון חנית נכה עבור הנכה, הוגשו מסמכים רפואיים  הע"י התושבים    ה הוגשה בקש

 רלוונטיים + תעודות.

 . 10הוועדה מאשרת לסמן חניית נכה ציבורית ברחוב כוכית  החלטת הועדה:
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 סימון חניית נכים במקומות ציבוריים : 3סעיף מספר 

סימון חניית נכים ע"פ תקן בסמוך למוסדות החינוך, גנים ציבוריים ומבני  החלטת הועדה: 

 ציבור.

 

 ולא חזר עד סופה.    מהישיבהמר יוסי ניסן ראש המועצה    אבשלב זה יצ  •

 

 סוגיית עבירות תנועה בסמוך לביה"ס להבים : 4סעיף מס' 

ועבירות תנועה בשעות הורדה ואיסוף של ילדים   תלונות רבות מגיעות למועצה על בלאגן

 מביה"ס. נהגים עוברים על קו לבן ומבצעים עבירת תנועה מסוכנת מאוד. 

 צבת קונוסים בשעות הבוקר והערב ביוזמת הקב"ט וזה עוזר. הנעשה פיילוט  

 החלטת הועדה: לבחון ולשקול הצבת קונוסים קבועים על הקו הלבן. 

 ה.י המשטר"הגברת האכיפה ע

 

 : בעיית חניה בסמוך לסובה המרכזית בכניסה ליישוב ) מקסיקני(5סעיף מס' 

 

 המשטרה עושה שם מבצעים ומחלקים שם דוחות. אין פתרון יעיל אחר.

 צריך להמשיך להקפיד על הגברת האכיפה. 

 לבדוק אפשרות להרחיב חנייה במתחם )מאחורי המתחם(

 ול הסובה ואחת מול מעבר חצייה.ממליצים להתקין מצלמות אחת מ :החלטת הועדה

 הוחלט על סיור בשטח בכדי לבחון הרחבת החנייה במקום. 

 

 :30:בעיית חנייה שד' שעורה 6סעיף מס' 

 שבנדון.  םאבי רותם מהנדס המועצה הציג את התכנית לפתירת בעיית החניה במקו

 הועדה מאשרת לבצע את התכנית כפי שהוגשה ע"י משפ' לוגסי.החלטת הועדה: 

 

 תמר גבאי         


